
Załącznik nr 9 do protokołu 

22 sesji Rady Gminy  
 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

 

Notatka z posiedzenia   stałych komisji  do Protokołu nr  20 

 

Dzisiaj przed sesją  tj, 26.11.2020r o godz 10 :30 w GOK w Piaskach odbyło się wspólne posiedzenie komisji 

Rady Gminy w którym uczestniczyli  radni wg listy obecnościdż 

 

Zaproszeni goście : 

 

Wójt Gminy Piaski – Wiesław Glapka 

Sekretarz Gminy Piaski – Andrzej Konieczny  

Skarbnik Gminy Piaski – Elżbieta Karolczak 

 

Na posiedzeniu radni analizowali i opiniowali projekty uchwał, które będą podejmowane na dzisiejszej sesji   

 

✓ Projekt uchwały zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2020rok szczegółowo omówiła  Pani 

Skarbnik jak również odpowiadała na pytania radnych  Zapytano ile spadły dochody w naszej gminie w 

związku z pandemią i jak to się ma do wydatków ,zasugerowano, że dobrze by było na koniec br roku 

sporządzić wykres porównujący przychody i wydatki w gminie do roku ubiegłego. 

✓ Do projektu uchwały udzielenia pomocy finansowej do pow gostyńskiego odniósł się Pan Wójt ,dodał, że 

koszt całości ścieżki Bodzewo – Bodzewko to kwota 500 tys zł Pan Wójt wyjaśnił również z jakich 

środków wspólnie z powiatem to zadanie będzie realizowane. 

✓ Następnie projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2021 rok 

omówił Pan Wójt i zaproponował wzrost stawek podatku od środków transportu o 3,9%w stosunku do 

roku 2020Projekt uchwały został przyjęty przez wszystkich uczestniczących w posiedzeniu radnych Pan 

radny Naskręt zapytał czy w naszej gminie są właściciele  śr, transportowych służących typowo do 

przewozu osób Pan wójt odpowiedział że w naszej gminie nie ma typowo firm do przewozu osób                                                                                                                                                                      

Pani Skarbnik dodała również że nie będzie podejmowana uchwała  od  podatku od nieruchomości 

ponieważ podatek ten został przyjęty na podstawie wskaźnika proponowanego przez Prezesa GUSu 

✓ Dalej były omawiane kolejne projekty uchwał  a dotyczyły: zwolnienie z podatku na terenie strefy 

aktywizacji gospodarczej w Grabonogu , projekt uchwały w sprawie przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie w Gminie Piaski na lata 2020-2023,w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Piaski ,Pan radny Porzucek zwrócił uwagę na duże niebezpieczeństwo dla 

pieszych na drodze przy cmentarzu w Piaskach Brak oświetlenia i brak chodnika jest dużym zagrożeniem 

dla chodzących tą drogą pieszych zwłaszcza pracowników MONDI Wójt dodał, że rzeczywiście trzeba 

się nad tym tematem zastanowić i drogę doświetlić aby bezpiecznie można było się na tej drodze 

poruszać dalej wójt omówił projekt uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowanie tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi  jak również odniósł się do projektu uchwały zwolnienia w 

części z opłaty za odpady z tytułu posiadania kompostownika  2 zł mniej  

✓ Pan Sekretarz przedstawił jak wygląda edukacja zdalna w szkołach na terenie Gminy Piaski ,przedstawił 

również jak wygląda ranking wykorzystania środków europejskich przez samorządy  

✓ Dalej przeszliśmy do wolnych głosów i wniosków ,ze względu na szereg omawianych spraw pytania 

radnych i udzielane odpowiedzi zostaną napisane przy pomocy programu E- Sesja i zamieszczone w 

szczegółowym Protokole 

 

Na tym posiedzenie  stałych komisji zakończono 

 

       Przewodnicząca posiedzenia  

       Maria Wesołe 


